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Protokół nr 20 

20 Posiedzenie w dniu 22 lutego 2021  

Obrady rozpoczęto 22 lutego 2021 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15.00 tego samego 

dnia. Posiedzenie odbyło się w sali ślubów USC oraz w miejscach przebywania radnych. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków komisji. 

Obecni: 

1Marcin Czerniej 

2. Gerard Depta  

3. Gerard Hanusek – on line 

4. Maciej Kriwienok 

5. Adrian Lepiarczyk – on line 

6. Roman Wilk – on line 

7. Manfred Wrona 

8. Ilona Wróbel 

9. Henryk Wrzosok – on line 

W posiedzeniu wzięła również udział Pani Wiceburmistrz – Sylwia Brzezicka-

Tesarczyk , Pani Joanna Kriwienok – Prezes klubu Sparta oraz Pan Marcin Gałuszka-

Biernacki – inspektor w ref. Edukacji, Sportu i Promocji. 

1. Zapoznanie się ze sprawozdaniami z działalności klubów sportowych: STAL Kuźnia 

Raciborska i SPARTA Kuźnia Raciborska. 

 

Informację odnośnie klubu SPARTA przedstawiła Prezes Klubu, Joanna Kriwienok, 

która  przedstawiła sprawozdanie. Pani Prezes powiedziała między innymi, że zajęcia 

od czasu pandemii – za wyjątkiem dwóch tygodni całkowitego lockdownu – były 

prowadzone niezmiennie. Zawodnicy uczestniczyli w zawodach krajowych, bo z 

uwagi na obostrzenia spowodowane covid-19 – nie były organizowane zawody 

międzynarodowe. Pani Prezes przedstawiła również cele i plany rozwoju dalszej 

działalności klubu. 

Pani Burmistrz Sylwia Brzezicka-Tesarczyk  bardzo pozytywnie oceniła działalność 

klubu a także nienaganną współpracę z gminą. 

 

2. Sprawy bieżące, wnioski. 

- projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z placów zabaw, 

Regulaminu korzystania z siłowni zewnętrznych, Regulaminu korzystania z boisk oraz 

Regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych „Moje boisko – ORLIK 

2012” w Gminie Kuźnia Raciborska. 

 



Projekt uchwały omówił Pan Marcin Gałuszka-Biernacki – inspektor w ref. ED. Uwag 

nie wniesiono. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

- radna Ilona Wróbel złożyła wniosek o wystosowanie pisemnych podziękowań 

Teatrowi Senioralne Forte, za prowadzoną działalność, która w tym trudnym dla 

wszystkich czasie pozostaje jedną z nielicznych odskoczni od pandemicznej 

rzeczywistości. 

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

- radny Maciej Kriwienok złożył wniosek o utworzenie na terenie miasta Kuźnia 

Raciborska ogrodzonego i zalegalizowanego wybiegu dla psów. Wniosek wraz z 

proponowaną lokalizacją w załączeniu do protokołu. 

 

W związku z nieobecnością Prezesa KS STAL, komisja zdecydowała o przeniesieniu 

tej części porządku obrad na kolejne posiedzenie, którego datę ustalono na dzień 18.03 

na godz. 15.30. Obecność Prezesa Komisja uznała za nieodzowną z uwagi na między 

innymi konieczność przedyskutowania tematu związanego z dalszym 

funkcjonowaniem stadionu w świetle kończącego się zapisu dot. trwałości projektu. 

Na tym posiedzenie zakończono. 
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